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Příloha č. 1 

Rozhovor s respondentem č. 1 

Kdy sis poprvé uvědomil svou sexuální orientaci?  

Složitá otázka. Poprvé kdy jsem to tušil nebo když jsem fakt měl jasno?  

 

Popiš klidně obojí .. 

Tak poprvé, když mi bylo nějakých 8 let. Od velmi brzkého věku sleduji 

pornografické obsahy a už od začátku jsem sledoval gay porno.  

 

Zkoušel si se koukat i na hetero porno?  

Ano zkoušel.  

 

A jak tě napadlo koukat zrovna na gay porno? 

Nevím. Vždy jsem nějak došel na ikonku gay už od začátku.  

 

A už v tomhle věku si cítil, že to s tebou něco dělá?  

Trochu, ale tolik jsem nad tím nepřemýšlel. Já jsem to jakoby tušil, ale tím jak jsem 

byl malý a absolutně jsem nad tím takhle nepřemýšlel, tak by mě v životě nenapadlo 

že to je něco divného. Pak třeba v cca 14 letech už jsem nad tim začal přemýšlet, že to 

je prostě divný. Začal jsem si uvědomovat, že to je něco, co je ve společnosti 

“nenormální“.  A v tuhle chvíli jsem nechtěl, aby to tak bylo, tak jsem koukal na 

hetero porno atd. A pak mi to bylo jasný, když jsem se poprvé zamiloval do někoho 

cca v 16 letech. To už mi bylo úplně jasné, ale snažil jsem se to skrývat.  

 

Takže si nuceně koukal na hetero porno i přesto, že si věděl že tě nikdo nekontroluje?  

Jo, protože já jsem si furt myslel, že mě někdo sleduje nebo tak. Nebo pro nějakej 

pocit svůj. Já jsem si vždy do počítače jakoby z donucení ukládal hetero porno, aby to 

vypadalo. Přitom to nikdy nikdo nesledoval, na jaký porno koukám, ale já nevím měl 

jsem z toho lepší pocit.  

 

Jaké to v tobě vyvolalo pocity, když sis uvědomil svou sexuální orientaci?  

No do 14 jsem nad tím tak nepřemýšlel a pak od těch 15 let a výš to byly šílený léta. 

To jsem se za to hodně nenáviděl. Což mi teď přijde směšný, protože jakoby za co.  
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Napadlo tě svou orientaci skrývat?  

To bylo právě poprvé v životě, když jsem to někomu naznačil. Byly jsme na festivalu, 

tak jsem byl úplně vyplej a furt jsem opakoval kamarádce, že miluju jednoho 

konkrétního člověka. A ona jakože já vím, já vím a já že no nevíš. Takže jí to došlo. 

Tak jsme se o tom bavili, ale já jsem byl takovej, jakože ne jsem na holky, nevím. To 

bylo období, kdy jsem se hodně bavil s jednou holkou a všichni si mysleli, že ji 

miluju. Když jsem se bavil s kamarádkou o klucích vždy jsem házel hlášku „ale vždyť 

víš, že se mi líbí holky“, protože jsem se za to styděl. A ona mi řekla to je v klidu, 

můžeš být bisexual. Tak jsem řekl, že asi teda jsem.  

 

Zkusil si někdy heterosexuální vztah? Nikoliv nutně sexuální styk.  

Nejblíž vztahu to bylo asi to období, kdy jsem se fakt dost bavil s tou jednou holčinou. 

Ale nic jsem s ní nikdy neměl. Měli jsme jen dejme tomu nějaký citový pouto. Ale 

všem se líbila tahle verze, že mám něco s touhle holkou, tak jsem trochu hrál. Ale 

nikdy nic, maximálně jsme se drželi za ruku. Se mnou to ale vůbec nic nedělalo, 

nepřitahovalo mě to. Líbilo se mi jen to, jak mě všichni ostatní cenili, že jsem jako 

s holkou. Všem se líbila tahle pohádka, kde jsem hetero.  

 

V návaznosti na tvé uvědomění si jiné sexuální orientace, kdy došlo k prvnímu coming 

outu a kdo byl tím komu si se svěřil?  

Můj první coming out byl takovej vynucenej. To mi bylo zhruba 17 a bylo to s mojí 

nejlepší kamarádkou. Ona mi jeden den napsala, že si musíme promluvit a vlastně mi 

vyznala své city, že je do mě zamilovaná atd. A já nevěděl vůbec co říct, takže jsem 

byl takovej, že jako nechci, ale že s ní nic špatně není. Byla z toho špatná a já se 

zhroutil a řekl jsem jí, že jsem gay. A v tu chvíli, to bylo i potvrzení pro mě. Že jsem 

gay, že je to součást mě. Když jsem to řekl nahlas v podstatě jsem si to potvrdil. Bylo 

to hrozně neplánovaný, já jsem plánoval, že to jako první řeknu mojí sestřenici. Ale 

k tomuhle muselo dojít, protože jsem nechtěl ranit její city. Sestřenice byla hned další 

člověk, co se to dozvěděl.  

 

Bylo hodně těžké se svěřit? Jak dlouho si s tím otálel?  

Když jsem byl měsíc v Americe se sestřenkou, tak od té doby jsem nad tím přemýšlel, 

že jí to řeknu. Bylo to cca rok předtím, než jsem jí to doopravdy řekl.  
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Jaká byla reakce, s kterou si se setkal při prvním coming outu a jak to ovlivnilo vztah 

s tímto člověkem?  

Tak ta moje nejlepší kamarádka mě hrozně podporovala, a o to víc to prohloubilo naše 

přátelství. Doteď jsme nejlepší kamarádi. Sestřenice ta pak vyjekla radostí, když jsem 

jí to řekl, že by prej nesnesla, kdybych někdy na rodinnou oslavu přinesl holku.  

 

Jak na to reagovala rodina? Pokud to ví  

Táta i máma měli v podstatě podobnou reakci. Je divný, že tátovi je to fakt jako u 

prdele, už od začátku to vůbec neřeší, ale nikdy o tom od té doby semnou nepromluvil. 

Třeba když jsme byli na fotbale s kamarádkou a mým tátou, tak jsem si říkal jako co 

nacvičuje. Oni si z něj dělali prdel, že jako co nabaluje tu moji kamarádku a on „nee to 

ne ja, to synek tady balí holky“ a já jsem nechápal proč má potřebu tohle říkat. Podle 

mě by to nikomu neřekl, mezi lidma by to nepřiznal. Ale zároveň s nim mám od té 

doby lepší vztah. Máma té to taky bylo u prdele nebo jako brečela, když jsem jí to 

říkal, protože jí to bylo líto. Ale mamka ta to zase řekla úplně všem ve svým okolí, což 

je taky divný. Všichni členové rodiny se to pak dozvěděli od mojí mamky a ne ode 

mě. Můj bratr se to dozvěděl tak, že se mi hrabal ve věcech v pokoji a našel gay knihy, 

tak udělal to, že mi se svou přítelkyní koupili další takovou gay knihu a řekli mi, že 

mě mají rádi a jako hezký, ale já byl hrozně nasranej, že se mi hrabe v mých věcech. 

Bylo to pro mě nejvíc nepříjemný. Ale zase brácha je asi v tomhle nejlepší tím, jak je 

mladej. Máma je taková, že občas o tom mluví, ale nikdy to nevysloví nahlas. Nikdy 

neřekne slovo gay nebo třeba teplej. Ona řekne něco ve stylu jako „no ty jak to mají 

ty“. Já ji vždy začnu pak provokovat, že říkám a co myslíš, o kom mluvíš a ona to 

stejně nevysloví. Jen jednou měla takový výlev, že jsme někde byli a já jsem řekl, že 

chci růžovej kryt na telefon a ona mi řekla „to neříkej tady před holkama“. Ale to jsou 

spíš takový její náhodný výlevy.  

 

A jak na to reagovali tvoji kamarádi právě třeba ze strany kluků?  

No první jsem to řekl Honzovi z naší party, ten byl takovej milej. Furt se ptal na holky, 

a tak jsem mu to řekl. On mi na to řekl že si myslel, že jsem asexual, ale že tohle taky 

dává smysl. Vzal to dobře, pak mi ještě psal, že je rád, že jsem mu to řekl. A vůbec se 

nezměnilo jeho chování vůči mně. Všichni z mý party to ví, někdo skrze mě někdo 

skrze ostatní, někomu jsem to přímo neřekl, ale je jim to jasný. A všichni se ke mně 

chovají furt stejně jako dřív.  
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Setkal si se někdy s homofobií mířenou přímo na tvoji osobu (posměšky, šikanou)?  

Jako já mám kolem sebe inteligentní lidi. Asi jenom jeden kluk, s tím mám problém 

pořád. Jsme byli na plese naposledy, tak se mi vysmíval, co mám kurva na sobě. A 

ještě jednou měl s něčím větším problém, ale já už si to moc nepamatuji, jsem to 

vytěsnil. Kdyby to udělal znovu, tak už mu asi řeknu, co z toho jako má, komu tím 

pomůže nebo tak. Za nalakovaný nehty se mi vysmíval. Proti mně šel asi jen on no 

z mého okolí, ale fakt jen takhle lehce. Často když někde jsem, tak třeba slyším, jak se 

lidi kolem mě baví a zaslechnu „tyjo ten je teplej asi“ nebo tak, ale nevim no, jestli si 

myslí, že je neslyším.  

 

Jaký to na tebe mělo/má vliv?  

Hele mně je to úplně jedno. Nesetkávám se s tím denně, tak to tolik neřeším. Když mi 

někdo náhodnej řekne něco takovýho, tak mi to spíš přijde vtipný, než abych se kvůli 

tomu cítil špatně.  

 

Jak vnímáš současnou podporu společnosti respektive medializaci homosexuality?  

Zajímavá otázka. Těžko říct. Tak takové to přirozené zastoupení v médiích, jako třeba 

videoklipy, filmy atd., tak to má určitě dobrej vliv, ale takový ty věci jako reklamy, tak 

to je příšerný, protože většinou to tvoří hetero lidi jenom za cílem na tom vydělat. 

Nikdo z nás nepotřebuje mít všude nonstop duhové vlajky, ale to v reklamách dělají. 

Proč se pak máme o něco snažit, když kvůli tomu působíme nejhůř. Já jsem třeba 

fanda akce jako je pride, ale nelíbí se mi to, co se děje kolem toho. Je to na mě moc, 

myslím si, že to může lehce kazit pohled na naši komunitu.  

 

Myslíš, že se o tom teď mluví víc, než když ti bylo těch 8 let? A myslíš si, že by ti tehdy 

pomohlo, kdyby se o tom mluvilo tak jako teď?  

Jo určitě se o tom mluví víc. A určitě by mi to pomohlo, asi bych to sám přijal dřív a 

mohl bych si víc užít mládí.  

 

Co si myslíš o manželství pro všechny a o adopci? 

Tak to by neměla být ani otázka, samozřejmě by to měli povolit. Mně ani nejde přes 

mysl, proč by měl existovat nějaký argument, který jde proti tomu.  

 


